

Notulen Kerkenraadsvergadering Protestantse Gemeente Blaricum

d.d. 3 sept. 2015

Plaats: consistorie Dorpskerk, Blaricum

Tijd: 20.00-22.40 uur

Aanwezig: ds. René van den Beld (vz.), Mieke Bleys/O, ds. Arie de Boer (pastor), Ton van Dijk/K, Klaas Kos/K, Karin Nelson/O, Piet Oldenziel/K, Henk Oort (secretaris/notulist), Margriet Vos/D en Tiny de Wit/O

Afwezig: Peter Schreiber/D (mk), Emlyn van der Wal/D
{/O=ouderling, /K=kerkrentmeester, /D=diaken}

1. Opening en vaststellen agenda

De voorzitter opent de vergadering; de 'ambtelijk secretaris' (zijn eerste vergadering) zal tevens notulist zijn, met dank aan de eerdere notulisten (Mieke en Karin).

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

Voorzitter leest Psalm 8 (vertaling Huub Oosterhuis), over 'ploert en schender', afgezet tegen het heftige wereldnieuws. René gaat ons voor in gebed.

2. Notulen vergadering 20 augustus (Karin)

Inhoudelijk geen aanmerkingen; notulen worden goedgekeurd.

Bedoeling is dat notulen op papier, getekend door voorzitter en secretaris, in een ordner worden bewaard ('openbaar', d.w.z. in te zien door gemeenteleden).

{noot/HO: was nooit eerder zó; moet inhoudelijk dan zeker rekening mee gehouden worden, vooral vwb. 'namen'!!!!}

Enkele opmerkingen:

[pt.2/TdW] onderwerp 'Kerkbalans enveloppen afgeven en ophalen door contactpersonen' (CP) is nog niet gesloten (het al dan niet per post verzenden en terug laten sturen). De nieuwe Kerbalans-commissie (cie, uit College van Kerkrentmeesters/CvKRm) zal dit meenemen in de plannen voor 2016 (actie van CP's is niet *vanzelfsprekend*);

[pt.2/KN] op de laatste CP-bijeenkomst waren 15 van de 25 leden aanwezig, daarnaast zijn er ook 5 vacatures; werkwijze binnen CP-groep lijkt vrij star;

[pt.2/RvdB] we moeten ook aan nieuwe leden in de Blaricummer Meent aandacht geven;

[pt.3/TvD] vaststelling dat ds. Job de Bruijn (PGLE) pas sinds aug.2015 voor onze PGB als consulent op wil treden, deze heeft zich eerder 'op afstand' gehouden; de consulent is formeel onmisbaar in het proces op weg naar beroeping van een nieuwe predikant;

[pt.9/RvdB] voor het 'Activiteiten' boekje zal Bram Veerman de layout verzorgen.

3. Hoe gaat het?

KRd-leden krijgen als 'persoonlijke aandacht' gelegenheid zich te uiten over de ervaringen met hun kerkenwerk, of over persoonlijke belevingen en situaties.

[AdB] heeft enkele begrafenissen 'gedaan' en positief beleefd; werken met klein groepje senioren bij 'Kruispunt' loopt ook 'lekker'; kijkt uit naar de 'Startzondag' (13 sept);

[MB] meldt dat ze in 'Flits' aangeeft een "12+" groep te starten, 1x/maand (Jan van Vembde heeft steun toegezegd; hij heeft ooit samen met Jan de Wit 25 jaren de 'Jeugdkapel' geleid); ze is druk met voorbereiding van de 'Startzondag', samen met *[PS en TdW]*;

[MV] betreurt dat de samenwerking binnen de diaconie zo moeizaam op gang komt;

[RvdB] heeft al veel bezoeken binnen de gemeente afgelegd, onder alle *stromingen*;

[PO] biedt aan om in overleg ook bepaalde kerkleden te bezoeken, hij staat 'blanco' tov. de voorgaande problematiek;

[RvdB] reageert dat de "visitatiezaak" tot veel losmaking heeft geleid; er blijkt weinig vertrouwen in (kerkelijke) organen, terwijl er toch echt een 'zaak' was (lijkt op de burgermaatschappij); onbegrip leidt tot teleurstelling; we zullen ons best moeten doen kerkleden terug 'aan boord' te krijgen.

4. Uit de colleges

4a. Kerkrentmeesters (CvKRm)

[TvD] zijn goed onderweg als team; PGB heeft per 1-1-'16 de ANBI-status nodig (fiscale erkenning als 'goed doel') en dat geldt zowel voor CvKRm als Diaconie; als eerste is er een (op de PGB-website te publiceren) 'Beleidsplan' nodig, enige spoed vereist en volgens richtlijnen van de PKN (RSIN-nummer hiervoor komt binnenkort); onderzoek en actie [RvdB & HO]; daarin zit een sterke relatie met de actie 'Kerkbalans' waartoe [KK] een PGB-cie zal coördineren, en waarbij René de Fouw medewerking heeft toegezegd; de cie behoeft nog verdere uitbreiding;

[RvdB] vraag aan secretaris de "Adem van het jaar" voor 2016 voor te bereiden: overzicht/kalender van alle activiteiten (actie HO);

4b. Diaconie

[MV] heeft probleem met stoeve samenwerking binnen het team; een genoemd gemeentelid is mogelijk bereid als 'diakonaal medewerker' het team te versterken;

[AdB] biedt aan met teamleden en team te overleggen en pijnpunten aan te pakken;

4c. Ouderlingen

[KN] nav. de recente CP-bijeenkomst (ma.31aug jl.) blijkt dat er een probleem is over de taakopvatting; CP's wordt gevraagd minimaal 1x/jaar een contactmoment te hebben met *ieder* uit zijn/haar groep, waartoe vooraf een afspraak gemaakt dient te worden; CP's dienen dan de 'status' (betrokkenheid) van alle namen aan te geven op hun lijst; er wordt weerstand gevoeld in de groep over contact maken, niet alleen voor de actie Kerkbalans;

[RvdB] een nieuwe commissie om het proces te verbeteren is nodig, vanuit die inventarisatie van de betrokkenheid van gemeenteleden; ouderlingen gaan hiertoe leiding/sturing geven aan CP's;

Besluit: [KN] gaat met Anneke van 't Hull uitzoeken of en hoe met 4 ouderlingen en 4 geografische secties binnen de gemeente de CP's daarover te verdelen zijn;

Besluit: [RvdB] er is behoefte aan een 'profiel' voor de functie van CP, bij werving van nieuwe mensen.

5. Vacatures colleges

De vz. wijst nogmaals op de dringende noodzaak tot versterking; er is eerder gevraagd om namen voor te dragen (alvorens deze mensen te benaderen!).

Er is minimaal 3x uitbreiding nodig (1x per college) *plus* een voorzitter, want [RvdB] is als 'interim vz' aangesteld.

Er wordt een redelijk uitgebreide lijst van namen doorlopen; [RvdB & AdB] zoeken contact met een deel van in de vergadering genoemde namen.

6. Startzondag 13 september

De startzondag wordt in het 'Achterom' gehouden, het weer zit hopelijk mee.

Het programma is klaar, de catering is 'nog te regelen'.

Er ontbreekt nog een opbouw- (zaterdag) en afbouwteam (zo/ma); medewerkers gezocht.

7. Gemeenteavond 1 oktober

{noot/HO: aanvang 19:30 uur, volgens de gemeentebrief van 20 juli, in de Dorpskerk}

Er zijn inmiddels 12 'brieven aan Paulus' binnen.

[RvdB & AdB] werken aan basistekst voor 'gemeenteprofiel' (wie zijn wij/PGB);

[RvdB] er moet nog een uitnodigingsbrief opgesteld worden tbv. de wijkavonden;

[RvdB] hopelijk kan er in dec/jan begonnen worden met een beroepingscommissie?

8. Winterwerk

[RvdB] het programmaboekje is inhoudelijk klaar; de lay-out wordt verzorgd door Bram Veerman.

9. Taken 'ambtelijk secretaris'

[RvdB] er zal hiertoe een taakgesprek plaats vinden van vz. met secretaris (23-9);

Punten van aanpak zijn:

- a. ANBI-status (CvKRm én Diaconie),
- b. Beleidsplan (PKN; PGB-website),
- c. de Plaatselijke Regeling ('PR'; oa. samenstelling/omvang kerkenraad) en
- d. redactiestatuut voor 'Onderweg' (opgesteld door KRd'en van PGL en PGB), mandaat voor redactie en invloed KRd? {actie HO: opzoeken en voorleggen aan KRd}.

10. Wat verder ter tafel komt

[RvdB] in de komende Vesperdienst (zo.6-9@17:00) zal wegens zijn verhindering éénmalig ds.

Job de Bruijn voorgaan; als 'koster' zal optreden Jan van Vembde;

[RvdB] een ingezonden brief van Jan van Vembde over "Onrust" (over bijverdiensten en activiteiten van dhr. Rinzema, betrokken op zijn 'uitkering' die de PGB moet opbrengen) zal behandeld worden door [PO & RvdB].

11. Rondvraag

[PO] meldt dat hij als penningmeester/CvKRm inmiddels betalingen kan doen; de overdracht van de diverse bankrekeningen had nogal wat voeten in de aarde;

[TdW] denken de ouderlingen aan de aan te leveren kopij voor 'Onderweg'? (deadline do.3-9); dit geldt tevens voor CvKRm en diaconie;

[TdW] kunnen we heroprichting overwegen van de (al lang niet meer actieve) cie 'nieuw ingekomenen'?

[HO] zegt toe de ingekomen brief "Onrust" van Jan/vV door te sturen naar (want was gericht aan) de gehele kerkenraad;

[HO] meldt het emailadres van *scriba@prot...* weer in gebruik te willen nemen (in overleg met [RvdB] en webmaster Margot);

[HO] vraagt naar vertegenwoordiging PGB bij de Classis: nog niet actief; [HO] zal navraag doen voor de gewenste afvaardiging.

12. Sluiting

Om 22:40 uur sluit de vz. de vergadering.

Na goedkeuring in de KRV getekend (Blaricum, 24 september 2015) :

(interim) voorzitter

(ambtelijk) secretaris

ds. René van den Beld

Henk Oort